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Po raz 3 NIE. Nie dla rozwoju Gminy Dobrcz i jej
mieszkańców.

Bezsprzecznie taka idea przyświeca radnym z Klubów Radnych Niezależnych i Sołtysów, którzy nie zdecydowali się
procedować nad uchwałą budżetową na rok 2021. Na wczorajszej sesji głosami wyżej wspominanych radnych z porządku
obrad wycofany został projekt budżetu gminy Dobrcz.

Pytanie po co? Dlaczego tak uczyniono?

Niestety nie usłyszeliśmy konkretnej odpowiedzi. Co tym razem stało na przeszkodzie, aby budżet, który wspólnie
tworzyliśmy od września 2020 roku znowu nie zyskał po raz 3 aprobaty radnych, którzy w radzie mają większość?

Drodzy mieszkańcy,
spotkania i liczne rozmowy z Przewodniczącą Komisji Budżetu Panią Anną Brążkiewicz oraz radnymi, a ostatnio także z
Przewodniczącą Rady Panią Moniką Kuberską nie przynoszą efektu, pomimo zapewnień płynących z drugiej strony, że jest
światełko w tunelu, wypracowano kompromis i będzie uchwalony budżet.      


